
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 17. April klokka 19.00.   

 

Til stede: Endre, Vidar, John, Jørgen, Petter, Magnus og Sandra 

 

Forfall: Helge 

   

1. Referat fra styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Status fra virksomheten 

 

1. Økonomi 
Noe utestående medlemskontingenter, Vidar purrer på de det gjelder. 

Vidar sender faktura på klær til jollegruppa.  

Vidar søker om momskompensasjon, søknadsfristen er i utgangen av 

April. 

Styret bestemmer at Fredrikstad Seilforening betaler medlemskontingent 

på HYC i årene fremover for styreleder på kr 4000, for å sikre et godt 

samarbeid videre.  

 

2. Barn og Ungdom 

4 barn fra Fredrikstad var i Italia i påsken for å seile trening og regatta. 

Hanna ble beste Skandinaviske jente, og 11. beste jente.  

 

Etter påske ble det gjennomført første Jolletrening, og de er godt i gang 

med et tett program. Det blir også nybegynnerkurs og to uker med 

sommerskole.  

 

3. Slippen 

 

Taket på jolleskuret blir byttet i starten av mai, og skuret må derfor 

tømmes før det. Magnus organiserer dette. 

 

Petter og John har tatt mål på loftet i bua, og materialene kommer neste 

uke. Kostnadene for å bygge blir på ca. 10 000. Det blir en søknadsprosess 

for å fordele bodene. Bodene bygges på dugnad, og Petter ordner med å 

sende ut innkalling til de med båtplass.  

 

Det står fortsatt litt igjen for å få på plass bryggeplasser, men det ser ut til 

at det vil løse seg.  

 

Det er et ønske om å få på plass en ekstra strømboks på enden av brygga.  

Styret beslutter at vi legger inn oppgradert el-nettverk og ladestasjoner for 

elbåter i planen til landskapsarkitekten.  

 



 
 

 

 

 

3. Dugnader framover 

 

1. Loftet 
Onsdag 26. April kl 18. Petter sender innkalling til de med bryggeplass. 

 

2. Ute og inne 
Onsdag 3. mai kl 17. Endre legger ut på Facebook og på hjemmesiden. 

Sandra ordner med mat og drikke.  

 

4. Regattaer 

1. Modellbåt 

 

Endre og Per Arne stiller opp til helgen og arrangerer jubileumsregatta for 

modellbåtseiling.  

 

2. Bedriftsseilasen 

 
John legger ut påmelding, og sender ut informasjon til medlemmer og 

andre bedrifter.  

Raymarine er med som sponsor, og stiller med premier. John og Endre 

jobber videre med dette.  

 

3. Vikane Cup 

 
Drake og IOD ønsker å seile baneseilas på søndag etter Bedriftsseilasen. 

John finner mannskap til dette.  

 

4. NM 29er 

 
Planleggingen av arrangementet er godt i gang. Per-Arne er regattasjef, og 

her er alt i rute.  

 

5. HRW 

 
Hankø Race Week er i rute fra vår del. I år blir det kun tre dager, men flere 

klasser. Lars-Erik er regattasjef, og har full kontroll på mannskap.  

 

 

5. Områdeplan – Slippenplan 

 



 
Landskapsarkitekten: Det er mye bra i planen, men det er noen ting vi 

ønsker å justere på. Vi ønsker å endre på hvordan handicaptilgangen er satt 

opp, for å ikke ta for mye av utearealene foran klubbhuset.  

 

Vi setter opp et møte med landskapsarkitekten for å komme med innspill.  

 

 
 

6. Eventuelt 

Det blir klubbmesterskap 2. september.  

 

Magnus har undersøkt for mulighet til å holde krankurs. Det blir mulighet for 

kurs 22. mai fra 18-20.30. Maks 10 deltakere og 1290 kr + moms per person. 

Magnus oppretter arrangement i Manage2sail for påmelding. 

 

 

 

 
Dato for neste styremøte settes til 15. Mai kl 19.00 

 

Møtet ble avsluttet kl. 20.30 


